
 
 

Skolebestyrelsesmøde, Svartingedal Skole 
Tirsdag den 12. december 2023 
Kl. 16:00 – 18:00 

 
 

 

Deltagere 
 
Forældrerepræsentanter: Amalie Clemann Skovgaard, Nanna Koefoed Nørregaard, Nicolai Jørly, Allan Børgesen, Trine 
Alsted 
 
Elevrådsrepræsentanter: Max, Mikkel 
 
Medarbejderrepræsentanter: Stig Vestergaard Thomsen, Marianne Grøn Sørensen 
 
Fra skoleledelsen: Mellemleder Thomas Jacksom (referent) samt fungerende skoleleder Pernille Rigstad 

 

Evt. afbud Amalie, Max, Thomas 
 

Referat 
 

Punkt  Tid Beskrivelse Referat 

1. 1600 Godkendelse af dagsorden Godkendt.  

2. 
 

1605 Nyt fra  
- eleverne, Mikkel og 

Max 
- andre, herunder funge-

rende formand Nanna 
- skolens ledelse 

 

Fra eleverne: 
- Der har endnu ikke været afholdt så mange møder i elev-

rådet i år 
- Vi taler som elever meget om ungdomsrummet; der er 

forskellige behov for brugen af det, nogle bruger det me-
re end andre; der er blevet justeret i forhold til, hvem der 
må bruge det hvornår 

- Vi drømmer om en højttaler i ungdomsrummet, der kan 
kobles på via Bluetooth. Det er aftalt med Thomas, at 
Soundboksen, der har været brugt i forbindelse med 
Dansebånd, kan flyttes ned i ungdomsrummet. Allan 
sørger for at flytte den til januar. 

- Toiletterne: De lugter… Klasserne opfordres til at med-
virke til at huske at tisse m.v. rette sted, ditto at rydde op. 
Et emne værd også at drøfte for elevrådet, hvad kan der 
gøres, så det bliver nogle rarere toiletter til gavn for ele-
verne? Opmærksomhed på, at der eftersigende er ele-
ver, der ryger i skoletiden, der er elever, der anvender 
puffbars.  

- Der følges op fra skoleledelsens side i forhold til både 
toiletter og rygning.  

- Mikkel tilkendegiver et stort ønske fra eleverne: Vi vil 
meget gerne i højere grad deltage i aktiviteter på tværs 
af skolerne.  
 

Fra andre, Nanna: 
- Det sidste er, at vi har fået ansat en ny skoleleder, det 

bliver rigtig godt 
 
Fra Marianne: 

- Det opleves oftere som et problem, at der er meget trafik 
ind og ud ved skolen i forbindelse med skoledagens start 



 
 

og slut. Marianne har været i dialog med Pernille som 
fungerende skoleleder; ny skoleleder vil blive orienteret 
om, at her er en problemstilling, der bør ses på snraest 
muligt i det nye år.  

 
Skoleledelsen 

- Det er den tid på året, hvor der er rigtig mange traditio-
ner, der løber af stabelen. 

- Pernille er glad på skolens vegne i forhold til, at ledelses-
situationen er faldet ikke bare på plads, men også godt 
på plads.  

- Pernille takker for sin tid som fungerende skoleleder, det 
har været en meget positiv oplevelse. Der er god stem-
ning, rare børn og voksne.   

 

3. 
 

1625 Høring, skolernes ferieplan 
2024/2025 

- Dialog og beslutning 
 
Bilag 3.1 Høringsbrev vedr. 
ferieplan for skoleåret 2024-
2025 
 

Skolebstyrelsen har drøftet forslaget og er enige om, at forslaget 
er godt. Derfor udarbejder Pernille på vegne af bestyrelsen hø-
ringssvar, som lyder således: 
SB på SVD har på sit møde drøftet forslaget til ferieplan for sko-
leåret 24/25, skolebestyrelsen tager forslaget til efterretning. 
Pernille fremsender svaret på vegne af bestyrelsen.  

4. 1640 Seneste budgetopfølgning 
- Orientering, dialog 

 
Bilag 4.1 Budgetopfølgning, 
primo dec 
 

Pernille orienterede. 

5. 1650 Budget 2024 
- Forslag fremlægges 
- Dialog 
- Beslutning 

 
Bilag 5.1 Forslag til budget 
2024 
 

Forslag drøftet og besluttet.  

6. 1720 Evt.  .Ingenting 

7 1730 Til kommende møder, januar 
og herefter 

- Årshjul, møderække 1. 
halvår, 2024, herunder 
også dato for skolebe-
styrelsens årsmøde 
samt skolebestyrelses-
valg, maj 2024 

- Stillingtagen: Skal der 
afvikles supplerings-
valg til skolebestyrel-
sen eller ikke, febru-
ar/marts 2024? 

- Skolens principper, 
overblik 

- Ringetider, timeplan 
- Bestyrelsens holdning, 

afkortet skoledag 24/25 
- Udviklingsplanen 2.0 
- Årsberetning, skolebe-

styrelsen 
 

 



 
 

8 1745 Godkendelse af referat 
 

  

 
Vi sørger for snitter eller sandwich samt kaffe/the og vand 


